
POSLANECKÁ SNĚMOVNA
2024

9. volební období

Z Á P I S
z 36. schůze

výboru pro obranu,
která se konala v úterý 30. ledna 2024

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, 118 26 Praha 1
místnost č. 311B 

Návrh programu jednání:

1. Schválení pořadu schůze.

2.   Informace k vývoji na Ukrajině a Izraeli – uzavřené jednání.

3.   Účast ozbrojených sil České republiky na vojenských cvičeních mimo
území  České  republiky  a  účast  ozbrojených  sil  jiných  států  na
vojenských  cvičeních  na  území  České  republiky  v roce  2024
/sněmovní tisk č. 594/.

4.   Koncepce výstavby Armády ČR 2035. 

5.  Pořízení obrněných vozidel pro ženijní vojsko AČR.

6.  Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Přítomní poslanci: J. Bělica, S. Blaha, J. Flek, J. Hofmann, J. Horák, M. Janulík, P.
Liška, L. Metnar,  M. Opltová, M. Ratiborský, P. Růžička, L.  Wenzl, M. Ženíšek, P.
Žáček /14/.

Omluveni: K. Krejza, R. Vích /2/.

Hosté: ministryně obrany Mgr. Jana Černochová, vrchní ředitel sekce vyzbrojování
a akvizic Mgr. Lubor Koudelka, vrchní ředitelka sekce průmyslové spolupráce Ing.
Radka Konderlová, MBA;

náčelník GŠ AČR genpor. Ing. Karel Řehka,  první zástupce NGŠ AČR genpor. Ing.
Miroslav Hlaváč, náčelník ženijního vojska AČR plk. gšt. Ing. František Richter;

náčelník Vojenské kanceláře prezidenta republiky genmjr. Ing. Radek Hasala;

ředitel Vojenského zpravodajství genpor. Ing. Jan Beroun.

K     bodu 1:
Schválení programu schůze.

Předseda  výboru  L.  Metnar  zahájil  36.  schůzi  výboru  pro  obranu,  přivítal
přítomné hosty a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

Ověřovatelkou pro tuto schůzi výboru byla určena poslankyně Ing. Michaela
Opltová.
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Předseda výboru L. Metnar dále sdělil, že program schůze byl členům výboru
rozeslán elektronickou  poštou  a  požádal  přítomné  členy  výboru  o  případné
návrhy  na  doplnění  či  změnu  programu.  Jelikož  se  nikdo  s jiným  návrhem
nepřihlásil, nechal předseda výboru L. Metnar o návrhu programu hlasovat (14/
0/ 0) /hlasování č. 1/.

Návrh byl přijat a tím byl schválen program 36. schůze výboru.

K bodu 2:  
Informace k vývoji na Ukrajině a Izraeli – uzavřené jednání.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání přerušeného bodu z minulé
schůze  a  sdělil,  že  tento  bod  byl  navržen  s ohledem  na  aktuální  situaci  na
Ukrajině  a  Izraeli,  aby  byli  členové  výboru  s danou  situací  a jejím  vývojem
seznámeni. 

Předseda výboru  L.  Metnar  dále  uvedl,  že  vzhledem k povaze  sdělovaných
informací požádali zástupci Vojenského zpravodajství o uzavření jednání ve stupni
utajení „D“. 

Poté předseda výboru L. Metnar nechal o uzavření jednání hlasovat s tím, že
bylo hlasováno i o přítomnosti  hostů  (12/ 0/ 0) /hlasování  č.  2/.  Z uzavřeného
jednání nebyl pořízen zvukový záznam ani zápis.

Předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  jednání  v obecné  rozpravě,  ve  které
navrhl přerušení tohoto bodu do příští schůze výboru. O návrhu nechal hlasovat
Usnesení č. 178 (13/ 0/ 0) /hlasování č. 3/ -  Informace k vývoji na Ukrajině a
Izraeli – uzavřené jednání.

        Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 2. 

K     bodu 3:  
Účast  ozbrojených  sil  České  republiky  na  vojenských  cvičeních  mimo
území České republiky a účast ozbrojených sil jiných států na vojenských
cvičeních na území České republiky v roce 2024 /sněmovní tisk č. 594/.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 3 a požádal o úvodní
slovo  ministryni  obrany  J.  Černochovou.  Ta  uvedla,  že  předkládaný  materiál
obsahuje přehled o 168 plánovaných cvičeních ozbrojených sil ČR mimo území
ČR a přehled 58 cvičení  ozbrojených sil  jiných států na území ČR. Sdělila,  že
prioritním cílem cvičení se zahraničními partnery v roce 2024 je prověřit a zvýšit
úroveň  připravenosti  ozbrojených  sil  ČR  v její  obraně  v součinnosti  s dalšími
spojenci.  Doplnila,  že  dalším  cílem  je  příprava  na  společné  působení  vojsk
v operacích  a  pohotovostních  silách  mezinárodních  organizací.  Dodala,  že
ucelený přehled cvičení je obsažen v předkládaném materiálu. 

Závěrem  zmínila,  že  pro  zajištění  činnosti  ozbrojených  sil  ČR  v rámci
plánovaných mezinárodních cvičení v roce 2024 je v rozpočtu kapitoly 307 – MO
vyčleněna částka 154 mil. Kč. 

         Úvodní slovo doplnil náčelník GŠ AČR genpor. K. Řehka. 

          Zpravodajem byl určen poslanec P. Liška, který přednesl zpravodajskou
zprávu.
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Následně předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, do které si
nikdo nepřihlásil, proto ji předseda výboru L. Metnar uzavřel a otevřel rozpravu
podrobnou,  v níž  vystoupil  zpravodaj  poslanec  P.  Liška  a  přednesl  návrh
Usnesení č.  179 (14/ 0/ 0) /hlasování  č.     4/ -  k účasti  ozbrojených sil  České
republiky  na  vojenských  cvičeních  mimo  území  České  republiky  a  účasti
ozbrojených sil jiných států na vojenských cvičeních na území České republiky
v roce 2024 /sněmovní tisk č. 594/. 

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu č.
3. 

K     bodu 4:  
Koncepce výstavby Armády ČR 2035. 

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 4 a opět požádal o
úvodní  slovo ministryni  obrany J.  Černochovou.  Ta navázala na jednání,  které
proběhlo na výjezdním zasedání výboru pro obranu dne 21. listopadu 2023, kdy
byly členům výboru sděleny informace o, v té době ještě připravované, Koncepci
výstavby AČR 2035, kterou následně dne 20. prosince 2023 schválila vláda a její
finální znění bylo členům výboru bezprostředně distribuováno. Uvedla, že nová
Koncepce vytyčuje jasnou vizi rozvoje schopností armády jako celku, zdůrazňuje
potřebu strategického plánování,  aby prostředky navyšované na obranu státu
nebyly vynakládány neefektivně.  Sdělila,  že  Koncepce rovněž naplňuje  zadání
stanovené Obrannou strategií ČR 2023, přitom racionálně a smysluplně vyvažuje
potřebu  připravit  se  na  konflikt  vysoké  intenzity,  enormní  vnitřní  dluh  AČR
z předchozích let, navýšení obranných výdajů a překotný pokrok v technologiích.
Dodala, že zároveň se významně věnuje nejcennějšímu zdroji, tzn. vojákům. 

Závěrem  svého  vystoupení  ministryně  obrany  J.  Černochová  sdělila,  že
Koncepce  vytyčuje  cíle  k vybudování  moderní  akceschopné  a  komplexně
připravené armády, která je základním pilířem obranného systému ČR a která
poskytuje adekvátní příspěvek do kolektivní obrany NATO. 

Úvodní slovo doplnil náčelník GŠ AČR genpor. K. Řehka, který poté požádal o
předání slova prvnímu zástupci NGŠ AČR genpor. Ing. Miroslavu Hlaváčovi, který
byl vedoucím řídícího týmu, jež zpracoval Koncepci výstavby Armády ČR 2035.
Ten následně členům výboru představil stručnou prezentaci.  

Zpravodajem  byl  určen  místopředseda  výboru  J.  Flek,  který  přednesl
zpravodajskou zprávu.

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, ve které s
dotazy  a  připomínkami  vystoupili:  předseda  výboru  L.  Metnar,  místopředseda
výboru P. Růžička.

Reagovali:  náčelník  GŠ  AČR  genpor.  K.  Řehka,  první  zástupce  NGŠ  AČR
genpor. M. Hlaváč, ministryně obrany J. Černochová, 

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar  ji  uzavřel,  otevřel  rozpravu  podrobnou,  v níž  vystoupil  zpravodaj
místopředseda  výboru  J.  Flek  a  přednesl  návrh  Usnesení  č.  180  (8/  0/  5)
/hlasování č.     5/ – ke Koncepci výstavby Armády ČR 2035.  

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 4.
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K     bodu 5:  
Pořízení obrněných vozidel pro ženijní vojsko AČR.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 5 a opět požádal o
úvodní slovo ministryni obrany J. Černochovou. Ta uvedla, že považuje za nutné
ihned v úvodu zdůraznit, že připravovaný tendr na obrněná vozidla pro ženijní
vojsko je v současné době v tzv.  předakviziční  fázi,  což znamená,  že  nic  není
v tuto  chvíli  rozhodnuto  a  zástupci rezortu  MO  a  AČR  shromažďují  všechny
potřebné informace a podklady pro  následující  rozhodnutí.  Dále  sdělila,  že  již
řadu  let  si  AČR  uvědomuje  nutnost  vybavit  její  ženijní  jednotky  moderními
pancéřovými  prostředky  a  těmito  nahradit  nyní  dosluhující  nepancéřovaná
vozidla.  Dodala,  že  zahájení  přípravy  projektu  s názvem  „Univerzální  kolová
platforma ženijního vojska“ sahá do roku 2018, poté byla zadána analýza trhu,
v rámci které bylo posuzováno několik výrobců včetně českých firem. Zmínila, že
jako nejvhodnější, a především splňující požadavky AČR, byla označena obrněná
vozidla  Bushmaster.  Upřesnila,  že  zde  byly  splněny  požadavky  týkající  se
mj. hmotnosti, využití v rámci spojeneckých ozbrojených sil nebo bojové nasazení
v operacích.  Doplnila,  že  právě  díky  splnění  posledních  dvou  kritérií,  tj.
zavedením  a  bojovými  zkušenostmi,  se  chce  armáda  vyhnout  často  vleklým
potížím, které jsou spojené s vývojem a následným zaváděním nových vozidel.

Dále ministryně obrany J. Černochová uvedla, že po analýze trhu následovalo
v roce  2021  zadání  studie  proveditelnosti  u  VTÚ  s.  p.  a  i  zde  bylo  vozidlo
Bushmaster jako jediné splňující  armádou požadované vlastnosti  a parametry.
Dodala,  že  poté  se  začala  zpracovávat  specifikace,  což  je  krok  předcházející
rozhodnutí  o  způsobu  zadání  zakázky,  avšak  z  důvodu nedostatku  peněz  byl
nákup ženijních vozidel odložen. 

Závěrem  svého  vystoupení  ministryně  obrany  J.  Černochová  sdělila,  že
potřebné  finance  pro  tento  účel  jsou  k dispozici  až  díky  navýšení  rozpočtu
Ministerstva obrany, a proto bylo rozhodnuto, pokračovat v tendru. Dodala, že
nyní probíhá aktualizace průzkumu trhu a za tímto účelem byl osloven podnik
VOP  CZ  s.  p.  Upřesnila,  že  po  dokončení  aktualizace  průzkumu  trhu  bude
rozhodnuto  o nejvhodnějším  a  nejefektivnějším  způsobu  pořízení,  a  to  jak
z hlediska  požadovaných  kritérií  a  potřeb  AČR,  tak  z hlediska  ceny  a  míry
zapojení  českého  obranného  průmyslu.  Zdůraznila,  že  konečné  rozhodnutí  o
způsobu zadání veřejné zakázky by mělo padnout v letošním roce a výbor pro
obranu bude o podrobnostech zakázky samozřejmě informován. 

Úvodní slovo doplnil náčelník GŠ AČR genpor. K. Řehka.

Zpravodajem byl  určen poslanec J.  Hofmann,  který přednesl  zpravodajskou
zprávu.

Následně  předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  obecnou  rozpravu,  v níž  se
svými dotazy a připomínkami vystoupili: předseda výboru L. Metnar, poslanec M.
Janulík,  místopředseda  výboru  J. Hofmann,  místopředseda  výboru  P.  Růžička,
poslanec J. Bělica.

Reagovali:  ministryně  obrany  J.  Černochová,  náčelník  GŠ  AČR  genpor.  K.
Řehka, náčelník ženijního vojska AČR plk. F. Richter. 

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar ji uzavřel, otevřel rozpravu podrobnou, v níž vystoupil zpravodaj poslanec
K. Krejza a přednesl návrh Usnesení č. 181 (7/ 0/ 4 /hlasování č.     6/ - k pořízení
obrněných vozidel pro ženijní vojsko AČR.

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 5.
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K     bodu 6:  
Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 6 a v části různé, na
žádost  ministryně  obrany  J. Černochové,  udělil  slovo  vrchnímu  řediteli  sekce
vyzbrojování a akvizic MO L. Koudelkovi, který členy výboru seznámil s aktuální
situací  kolem  vrtulníků  Sokol.  Uvedl,  že  veřejná  zakázka  na  vrtulníky  Sokol
modernizace  byla  vyhlášena  dne  3.  května  2022  a  byl  osloven  výhradní
zahraniční dodavatel, výrobce těchto vrtulníků polská společnost  PZL – Świdnik
s. a.. Sdělil,  že cílem veřejné zakázky byla modernizace avionického vybavení
deseti  vrtulníků  Sokol,  zejména  provedení  zástaveb  a  modernizace  dále
specifikovaných  zařízení  a  přístrojů,  tedy  provedení  technického  zhodnocení
těchto deseti vrtulníků. Dodal, že od května roku 2022 do října roku 2022 byla se
zástupci  dodavatele, tedy společností  Świdnik vedená velmi intenzivní  jednání
ohledně  detailní  podoby  technické  nabídky,  kdy  dodavatel  předložil  cenovou
nabídku až po dalších pěti  měsících od ukončení těchto převážně technických
jednání  tedy až  v březnu roku  2023,  přičemž oproti  předchozí  předpokládané
cenové kalkulaci byla cenová nabídka více jak 3, 5 násobná, tedy téměř 850 mil.
Kč oproti předpokládané hodnotě 250 mil. Kč. 

Vrchní  ředitel  SVA  L.  Koudelka  dále  uvedl,  že  z důvodu  dlouhé  prodlevy
s předložením cenové nabídky se harmonogram provedení modernizačních prací
těchto vrtulníků posunul až za rok 2026. Dodal, že od dubna roku 2023 probíhalo
důkladné zhodnocení všech možných scénářů, hlavně tedy jak a případně zda
vůbec  modernizační  práce  na  těchto  vrtulnících  provést.  Doplnil,  že  ještě
v listopadu  2023  se  osobně  účastnil  jednání  s dodavatelem  v Polsku  s cílem
získat  slevu  z této  skutečně  extrémně  vysoké  cenové  nabídky.  Dodal,  že  ze
strany  dodavatele  však  k žádnému zásadnímu posunu nedošlo,  tudíž  v  lednu
letošního  roku,  na  základě  vyjádření  armády  a  v souladu  s příslušnými
ustanoveními  zákona  o  zadávání  veřejných  zakázek,  rozhodl  o  zrušení
zadávacího řízení této akce. 

Závěrem svého  vystoupení  vrchní  ředitel  SVA  L.  Koudelka  sdělil,  že  byly
zvažovány  různé  varianty  modernizace  s cílem  plnohodnotného  zabezpečení
letecké záchranné služby s minimalizováním nákladů na provoz, avšak vzhledem
k předběžným odhadům ceny modernizace generálních oprav a předpokládané
poměrně  krátké  doby  provozování  vrtulníků  po  případné  modernizaci  bylo
vyhodnoceno, že provedení modernizace je nehospodárné a neefektivní a to i
vzhledem k tomu, že ukončení modernizace bylo dodavatelem posunuto až na
rok  2028.  Dodal,  že  provoz  letecké  záchranné  služby  bude  v dalším  období
zabezpečen prostřednictvím skladových zásob náhradních dílů vrtulníků. 

Poté ještě předseda výboru L. Metnar požádal náčelníka GŠ AČR genpor. K.
Řehky o vyjádření ohledně kauzy, která proběhla médii a týká se kalendáře ASC
Dukly.  Ten uvedl,  že ASC Dukla vytvořila  kalendář,  kde byli  vyfoceni  armádní
sportovci, z nichž jsou někteří vojáky z povolání, se znaky hippies, což nevyvolalo
nejpříznivější  reakci  mezi  vojáky.  Sdělil,  že  si  je  jist,  že  focení  bylo  myšleno
v dobré víře, že aktéři chtěli ukázat něco směrem k míru, ale v zásadě to bylo
vyhodnoceno  jako  ne  úplně  šťastné  v  době,  kdy,  vzhledem  k  současné
bezpečnostní situaci, armáda dáva akcent na bojeschopnost, na nutnost brát věci
vážně,  budovat obranu,  budovat odstrašení  a do tohoto  sportovci,  kteří  jsou
vojáky  z povolání  se  vyfotí  v civilu  se  znaky  hippies  na  místě,  které  bylo
postaveno jako úcta legionářům, na jejichž tradice Armáda ČR navazuje. Dodal,
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že z tohoto pohledu, z pohledu současné strategické komunikace armády  toto
opravdu nebylo vhodné. 

Dále náčelník GŠ AČR genpor. K. Řehka uvedl, že postoj AČR byl ASC Dukla
sdělen  a  po  komunikaci  s  rezortem  MO,  kdy  rozhodně  nebyl  na  ASC  Dukla
vytvářen  žádný  tlak  ze  strany  AČR  ani  rezortu  MO,  aby  byly  činěny  nějaké
drastické kroky,  se ředitel  ASC Dukla P.  Benc rozhodl  další  distribuci  zastavit.
Zdůraznil, že si tohoto rozhodnutí cení. 

Závěrem svého  vystoupení  náčelník  GŠ  AČR  genpor.  K.  Řehka  dodal,  že
v souvislosti s tímto počinem vyvstala otázka, zda by AČR v některých aktivitách
nemohla s ASC Duklou spolupracovat efektivněji.  Dodal, že nápad spolupráce byl
kvitován i ze strany ASC Dukla a byla identifikována již řada různých akcí, na
kterých by spolupracovali jako např. rekrutace do armády a další. 

V části termín a pořad příští schůze předseda výboru L. Metnar sdělil, že další
schůze výboru se uskuteční dne 13. února 2024 /úterý/ od 13:00 hodin.

Tím byl vyčerpán celý program 36. schůze výboru pro obranu vyčerpán, a
proto ji předseda výboru L. Metnar ukončil.

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční  listina  /uvedena jako příloha k zápisu  pouze  v analogové  (písemné)
podobě a je k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

2. Usnesení  č.  178  –  182  /uvedené jako  příloha  k zápisu  pouze  v analogové
(písemné) podobě a jsou k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

Zapsala: Eva Dostálová
Za správnost: Jiří Valtr

Ing.  Michaela  OPLTOVÁ  v.  r.
Mgr. Lubomír METNAR v. r. 
         ověřovatelka
předseda
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Výbor pro obranu PSP
36. schůze

30.01.2024 - 13:02:39

Hlasování č. 1

Přítomno: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza:

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
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SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 1, schůze č. 36, čas 13:02:39

Výbor pro obranu PSP
36. schůze

30.01.2024 - 13:05:40

Hlasování č. 2

Info k vývoji na Ukrajině a Izraeli – uzavřené jednání

Přítomno: 14 Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Nehlasoval Miloslav Janulík: Nehlasoval Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza:

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
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Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 2, schůze č. 36, čas 13:05:41

Výbor pro obranu PSP
36. schůze

30.01.2024 - 14:30:09

Hlasování č. 3

Info k vývoji na Ukrajině a Izraeli – uzavřené jednání

Přítomno: 14 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Nehlasoval Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza:

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro
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TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 3, schůze č. 36, čas 14:30:10

Výbor pro obranu PSP
36. schůze

30.01.2024 - 14:38:47

Hlasování č. 4

Účast OS ČR na voj. cv. v roce 2024 /ST 594/.

Přítomno: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza:

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
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Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 4, schůze č. 36, čas 14:38:48

Výbor pro obranu PSP
36. schůze

30.01.2024 - 15:31:12

Hlasování č. 5

Info MO ke KVAČR 2035.

Přítomno: 13 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 5

ANO (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 5)
Josef Bělica: Zdržel se Miloslav Janulík: Zdržel se Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Zdržel se Pavel Růžička: Zdržel se Lubomír Wenzl: Zdržel se

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza:

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     
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ID hlasování: 5, schůze č. 36, čas 15:31:12

Výbor pro obranu PSP
36. schůze

30.01.2024 - 16:17:01

Hlasování č. 6

Info MO k pořízení OV pro ženijní vojsko AČR.

Přítomno: 12 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 4

ANO (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 4)
Josef Bělica: Zdržel se Miloslav Janulík: Zdržel se Lubomír Metnar: Zdržel se

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Nehlasoval Lubomír Wenzl: Zdržel se

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza:

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro
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TOP09 (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek: Pro     

ID hlasování: 6, schůze č. 36, čas 16:17:02
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